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Zápis č. 15 ze zasedání Zastupitelstva městyse Frymburk dne 20. 1. 2020 

 

 
 

Zápis z 15. zasedání Zastupitelstva městyse Frymburk dne 20. 1. 2020 

 

1) Zahájení 

Zasedání zahájil starosta městyse v 17:00 hodin konstatováním, že je přítomno 8 zastupitelů, tudíž je 
zastupitelstvo usnášeníschopné. 

Přítomní zastupitelé: Kučera Bedřich, Labaj Antonín, Nekola Martin, Szöke Adrian, Řezáč Martin, Řezáč 

Oto, Šauer Václav, Luboš Krejza. 

Omluveni: Lukáš Mrázik. 

Před projednáním jednotlivých bodů programu byli určeni ověřovatelé zápisu: Martin Nekola, Martin 

Řezáč. 

Starosta městyse požádal zastupitelstvo o doplnění bodů programu o: 

 Pořízení defibrilátoru a resuscitačního systému pro JSDHO Frymburk. 
 Smlouva o realizaci překládky se společností CETIN. 

 Rozpočtové opatření č. 8. 

 Prodej komunálního vozidla Multicar M30 FUMO. 

Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 
3. Novela nařízení vlády č. 318/2017 Sb. 
4. Ukončení činnosti lesního odb. hospodáře Bernardinum, s. r. o. 
5. Technologické vybavení č. p. 137-139 
6. Finanční dary a příspěvky spolkům a organizacím 
7. Turistický spolek Lipenska 
8. Nemovitosti – nákup, prodej, věcná břemena 
9. Různé - diskuse 

 

Hlasování o doplnění programu Zastupitelstva městyse Frymburk. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 1/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje doplnění programu o body: 

 Pořízení defibrilátoru a resuscitačního systému pro JSDHO Frymburk. 
 Smlouva o realizaci překládky se společností CETIN. 
 Rozpočtové opatření č. 8. 
 Prodej komunálního vozidla Multicar M30 FUMO. 

2) Kontrola usnesení z minulých zasedání zastupitelstva 

Byla provedena kontrola plnění usnesení ze zasedání ZM dne 16. 12. 2019. Zastupitelstvo městyse 
Frymburk bere na vědomí kontrolu usnesení ze zasedání dne 16. 12. 2019. 

Bez připomínek. 
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3) Novela nařízení vlády č. 318/2017 Sb. 

V souvislosti s novelizací NV č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních 
samosprávných celků, ve znění pozdějších předpisů, zastupitelstvo hlasovalo o měsíčních odměnách 
neuvolněných členů zastupitelstva městyse. 

Diskuse 

Starosta městyse navrhnul ponechat výše měsíčních odměn, tak jak byly schváleny na ustavujícím 
zasedání. 
Martin Nekola-ponechat ve stejné výši. 
Luboš Krejza-podpořil slova starosty a Martina Nekoly. 

 

Hlasování o odměnách. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 2/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje ponechání měsíčních odměn pro 

neuvolněné členy zastupitelstva městyse, místostarostu městyse a předsedy 
finančního a kontrolního výboru v původní výši podle usnesení č. 109 – 

111/2019 z ustavujícího zasedání zastupitelstva městyse dne 31. 10. 2018. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

4) Ukončení činnosti lesního odb. hospodáře Bernardinum, s. r. o. 

Starosta městyse informoval přítomné o ukončení činnosti lesního odborného hospodáře společnosti 
Bernardinum, s. r. o., a zároveň byla předložená zpráva o hospodaření v lesích městyse. 

 ze společnosti Bernardinum okomentoval výroční zprávu hospodaření v lesích městyse za 
rok 2019. Dále uvedl, že nový lesní hospodářský plán by měl být podán v měsíci únoru 2020 na 

příslušném odboru Krajského úřadu Jihočeského kraje. 

Diskuse 

Starosta městyse vyhodnotil činnost v lesích městyse za velmi dobrou a zároveň poděkoval za 
spolupráci se společností Bernardinum. 

Antonín Labaj-vyhodnotil spolupráci se společností Bernardinum za velmi přínosnou, což dokládá 
účastí při inventarizaci majetku městyse. 

Hlasování o výroční zprávě o hospodaření v lesích městyse Frymburk. 

Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 3/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje zprávu o hospodaření v lesích 

městyse Frymburk za rok 2019 a bere na vědomí ukončení činnosti lesního 
odborného hospodáře společnosti Bernardinum, s. r. o. 

5) Technologické vybavení č. p. 137-139 

K projednání byla předložena nabídka na záměr pronájmu (záměr pronájmu nebytových prostorů byl 
zveřejněn od 25. 11. 2019 do 23. 12. 2019) nebytových prostorů se souvisejícím technologickým 
vybavením v budovách (kotelny) č. p. 137-139 od společnosti FARM THERM, s. r. o. Zároveň byli 
přítomní starostou městyse informováni o jednání s nájemníky, zástupci společnosti Wellness Hotel 
Frymburk a společnosti FARM THERM, s. r. o., při přetrvávajících problémech s dodávkou TUV a tepla 

v uvedených objektech, jejíž řešení započalo již začátkem ledna 2019 návrhem nové koncepce vytápění 
společností Energy Consulting-ENACO, následných jednání s E.ON a společností FARM THERM, s. r. o. 
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Diskuse 

Starosta městyse podrobně popsal a objasnil přítomným celý  průběh jednání ve věci dodávek tepla 
z areálu Wellness Hotelu Frymburk a dodávek teplé užitkové vody z kotelen jednotlivých domů do 
bytových jednotek. Detailně představil kroky doložené časovou osou, jak se vyvíjí věci s cílem 
osamostatnit se a řešit dodávku tepla a teplou vodu vybudováním samostatných plynových kotelen 

v každém jednotlivém domě  

Luboš Krejza-poděkoval starostovi za úvodní slova ve věci vytápění panelových domů, domnívá se, že 
to může být způsobeno nárůstem ubytovacích kapacit a dalších služeb ve wellness. Podpora odpojení 
se od centrálního vytápění z wellness. Prostudoval materiály společnosti Farm Therm a souhlasí 
s odpojením domů a uzavření smlouvy se společností Farm Therm. 

Martin Řezáč-souhlasí se starostou a Lubošem Krejzou, bohužel konstatoval, že se jedná o přetrvávající 
problém, ale nabízené řešení je východiskem. V průběhu roku starosta zmiňoval E.ON a ještě jednu 
firmu, které se mohly ucházet o účast ve výběrovém řízení na vytápění objektů, ale ztratily zájem. Podle 

nabídky a referencí poskytnutých společností Farm Therm se toto řešení jeví jako správné a 

v současnosti jediné dostupné, jak co nejdříve zajistit nájemníkům bytů kvalitní vytápění a teplou vodu 
– to je hlavním cílem.  

Antonín Labaj-potvrdil slova kolegů, podotkl, že je stanovená doba dosahu servisu a samostatné 
kotelny jsou správným krokem. 

Bedřich Kučera-podporuje samostatné kotelny v každém objektu, vzájemné zastoupení kotlů v případě 
výpadku jednoho z nich. Bude nutné investovat do stoupaček, domy jsou energeticky úsporné a 
podpoří schválení autonomních kotelen. 

Václav Šauer-podpořil výstavbu samostatných kotelen. 

Martin Nekola-podpora uzavření smlouvy se společností Farm Therm, nutné právně ošetřit vzájemnou 
spolupráci obou subjektů při provozování kotelen. 

Hlasování o pronájmu nebytových prostor a umístění technologického vybavení (kotelen) v bytových 
domech č. p. 137-139 pro zajištění dodávek tepla a teplé vody. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 4/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje pronájem nebytových prostorů se 

souvisejícím technologickým vybavením (kotelny) v budovách č. p. 137-139 od 

společnosti FARM THERM, s. r. o., se sídlem Podolská 50, 147 00 Praha 4, IČO 
04465041, na 15 let za roční nájemné 7 000 Kč bez DPH za jeden prostor o 

výměře 3 x 12 m2. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

6) Finanční dary a příspěvky spolkům a organizacím 

Dalším bodem programu je poskytnutí finančních darů a příspěvků z rozpočtu městyse Frymburk na 
rok 2020. 

Diskuse 

Starosta městyse úvodem sdělil, že městys podporuje spolky ročně částkou cca 800 tis. Kč a bude 

nadále v tomto duchu pokračovat. 

Luboš Krejza-podpora financování spolků, což se pozitivně odráží na vyžití a pořádání akcí v městysu. 
Podotkl, že je nutné včas vyúčtovávat poskytnuté finance, konkrétně se jedná například o FC Frymburk. 

Antonín Labaj-vyzdvihl přehledné vyúčtování spolku Zdraví Frymburk. 

Hlasování o poskytnutí finančního daru Aqualung club. 
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Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 5/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 

50 000 Kč Aqualung club – Klub sportovního potápění, z. s., se sídlem č. p. 3, 
382 79 Frymburk, IČ 00476382. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o poskytnutí finančního daru Sportovnímu klubu FBC Frymburk, z. s. 

Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 6/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 

40 000 Kč Sportovnímu klubu FBC Frymburk, z. s., se sídlem č. p. 217, 382 79 

Frymburk, IČ 22609865. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o poskytnutí finančního daru spolku Zdraví Frymburk, z. s. 

Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 7/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 

30 000 Kč spolku Zdraví Frymburk, z. s., se sídlem č. p. 276, 382 79 Frymburk, 
IČ 70536627. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o poskytnutí finančního daru spolku místních včelařů. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 8/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 

6 000 Kč pobočnému spolku Český svaz včelařů, z. s., základní organizace 
Frymburk, se sídlem č. p. 78, 382 79 Frymburk, IČ 60084774. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o poskytnutí finančního daru spolku Lyžaři Frymburk, z. s. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 9/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 

20 000 Kč spolku Lyžaři Frymburk, z. s., Blatná 34, 382 79 Frymburk, IČ 
45010536. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o poskytnutí finančního daru spolku Sportovní klub Tenis Frymburk, z. s. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 10/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 

25 000 Kč spolku Sportovní klub Tenis Frymburk, z. s., č. p. 115, 382 79 
Frymburk, IČ 45010536. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o poskytnutí finančního daru spolku FČAS. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
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Usn. č. 11/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí příspěvku na činnost ve 
výši 164 320 Kč na základě veřejnoprávní smlouvy Spolku FČAS, se sídlem č. p. 
23, 382 79 Frymburk, IČO 04171926. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o Technickém sedmiboji dvojic v roce 2020. 

Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 12/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí věcných darů v celkové 

výši do 7 000 Kč na tradiční Technický sedmiboj dvojic v roce 2020 a zároveň 
městys Frymburk zastoupený starostou městyse přebírá záštitu. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o poskytnutí finančního daru Nemocnici Český Krumlov, a. s. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 13/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje poskytnutí finančního daru ve výši 

10 000 Kč Nemocnici Český Krumlov, a. s., se sídlem Nemocniční 429, Horní 
Brána, 381 01 Český Krumlov. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

7) Turistický spolek Lipenska 

V souvislosti s novými stanovami Turistického spolku Lipenska schválenými 5. 11. 2019 bylo 
projednáno členství městyse ve spolku a případná propagace městyse na základě smlouvy o dílo. 

Diskuse 

Luboš Krejza-změnou stanov došlo k rovnocennosti partnerů, což nebylo. Podpora vstupu městyse. 
Přepracování SOD za propagaci, nutno konkretizovat. 

Martin Řezáč-souhlas se vstupem do TSL. Podpora reklamní činnosti částkou 40 000 Kč, konkretizovat 
však, o jakou reklamu půjde. 

Starosta městyse-se k danému bodu vyjádřil tím, že městys je součástí Spolku lipenských obcí, který 
zajišťuje propagaci městyse a okolních obcí a je funkčním spolkem. Členství v dalším spolku je zbytečné. 

Hlasování o členství městyse v TSL. 
Pro: 7 Proti: 1 Zdržel: 
Usn. č. 14/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje členství v Turistickém spolku 

Lipenska, se sídlem Loučovice 51, 382 76 Loučovice, IČ 05044791. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o smlouvě o dílo s TSL. 

Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 15/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk neschvaluje smlouvu o dílo mezi městysem 

Frymburk a Turistickým spolkem Lipenska, se sídlem Loučovice 51, 382 76 
Loučovice, IČ 05044791, k zajištění propagace městyse Frymburk s tím, že 
propagace prostřednictvím Turistického spolku Lipenska bude řešena po 
dohodě na každou službu individuálně. 
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8) Nemovitosti – nákup, prodej, věcná břemena 

K projednání byla předložena smlouva o realizaci překládky sítě elektronických komunikací mezi 
městysem Frymburk a společností CETIN, spočívající v přeložení podzemního kabelu komunikačního 
vedení přes p. č. 119/10, 119/11, 119/12 a 119/13 v k. ú. Frymburk z důvodu výstavby rodinných domů 
na uvedených pozemcích, nové umístění kabelu na p. č. 119/1 ve vlastnictví městyse, za částku 225 401 

Kč bez DPH. 

Hlasování o smlouvě realizaci překládky sítě elektronických komunikací. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 16/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje smlouvu o překládce sítě 

elektronických komunikací mezi městysem Frymburk a společností CETIN, a. s., 
se sídlem Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 00 Praha 9, IČO 04084063. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Projednání prodeje p. č. 547/334 v k. ú. Frymburk o výměře 80 m2, jejíž záměr prodat parcelu byl 
zveřejněn v termínu od 5. 12. do 23. 12. 2019. 

Hlasování o prodeji p. č. 547/334 v k. ú. Frymburk. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 17/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje prodej p. č. 547/334 v k. ú. 

Frymburk za částku 1 100 Kč bez DPH za m2 a úhrady všech nákladů spojených 
s převodem nemovitosti , nar. . . , bytem  

, . 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o uzavření smlouvy č. CB-014330053241/002 na akci s názvem „Kovářov 547/375-NN“. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 18/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje uzavření smlouvy o věcném 

břemeni č. CB-014330053241/002 na akci s názvem „Kovářov 547/375-NN“ 
mezi městysem Frymburk a E.ON Distribuce, a. s., F. A. Gerstnera 2151/6, 
České Budějovice, 370 01 České Budějovice, IČO 28085400, dotčená 
nemovitost p. č. 547/301 v k. ú. Frymburk, jednorázová úhrada ve výši 1 000 

Kč bez DPH. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o uzavření smlouvy č. CB-014330051678/002 na akci s názvem „Kovářov 49-NN“. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 19/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje uzavření smlouvy o věcném 

břemeni č. CB-014330051678/002 na akci s názvem „Kovářov 49-NN“ mezi 

městysem Frymburk a E.ON Distribuce, a. s., F. A. Gerstnera 2151/6, České 
Budějovice, 370 01 České Budějovice, IČO 28085400, dotčená nemovitost p. č. 
547/2 v k. ú. Frymburk, jednorázová úhrada ve výši 1 000 Kč bez DPH. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o uzavření smlouvy č. CB-014330051837/001 na akci s názvem „Kovářov 522/1 p. . 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
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Usn. č. 20/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje uzavření smlouvy o věcném 
břemeni č. CB-014330051837/001 na akci s názvem „Kovářov 522/1 
NN“ mezi městysem Frymburk a E.ON Distribuce, a. s., F. A. Gerstnera 2151/6, 
České Budějovice, 370 01 České Budějovice, IČO 28085400, dotčená 
nemovitost p. č. 517 v k. ú. Frymburk, jednorázová úhrada ve výši 1 000 Kč bez 
DPH. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Hlasování o uzavření smlouvy č. CB-014330048755/001 na akci s názvem „Frymburk 9RD OÚ-NN“. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 21/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje uzavření smlouvy o věcném 

břemeni č. CB-0143300487557/001 na akci s názvem „Frymburk 9RD OÚ-NN“ 
mezi městysem Frymburk a E.ON Distribuce, a. s., F. A. Gerstnera 2151/6, 

České Budějovice, 370 01 České Budějovice, IČO 28085400, podle GP č. 3091-

824/2019, jednorázová úhrada ve výši 4 000 Kč bez DPH. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

9) Různé - diskuse 

Zastupitelům městyse bylo rozesláno elektronickou poštou rozpočtové opatření č. 8/2019. 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 

Hlasování o rozpočtovém opatření č. 8/2019. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 22/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2019 

(úpravy rozpočtu městyse za rok 2019) – příjmy po změně celkem 
81 797 200,95 Kč, výdaje po změně celkem 80 891 423,41 Kč, financování 
celkem 1 822 005,18 Kč. 

V návaznosti na zakoupení nového komunálního vozidla ZEBRA byl zpracován znalecký posudek na 
vozidlo Multicar M30 FUMO (hodnota stanovená posudkem 451 600 bez DPH), na jehož základě byl 
zveřejněn inzerát na prodej dosluhujícího vozidla. Byly doručeny dvě nabídky, z nichž vyšší kupní cenu 
nabídla firma  a to částku 557 000 Kč včetně DPH. 

Hlasování o prodeji vozidla Multicar M30 FUMO. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 23/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje uzavření kupní smlouvy o prodeji 

komunálního vozidla Multicar M30 Fumo za částku 557 000 Kč včetně DPH 
firmě , se sídlem Pod Kaštany 107, 434 01 Most, 
IČO 72593083, neboť předložila ekonomicky výhodnější nabídku. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Martin Řezáč-informoval přítomné o použití sněhové rolby na úpravu běžkařských stop na 

frymburských loukách a propojení Frymburku s Lipnem po lesní cestě Strategické směr Kramolín a zpět. 

O úpravě bezprostředně informovala regionální média a pozitivně propagovala městys Frymburk.   

Luboš Krejza-doplnil slova Martina Řezáče o přípravu webu, který se týká připravenosti běžeckých stop 
v okolí městyse. 

 (občan)-upozornil na skutečnost, že parkovací místa pod bytovými domy č. p. 24 a 25 

jsou využívána nedisciplinovanými řidiči a to i přes upozornění dopravní značkou, požaduje zřídit 
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obecního policistu, jelikož není vymahatelnost, dále upozornil na výtluky v oblasti autobusového 
nádraží s tím, že se neprovedla předávka úpravy výkopu, dále  požaduje absolutní zákaz 
realizace ohňostrojů a petard, dále vznesl dotaz: co se bude dít na pozemcích v areálu bývalých státních 
statků, kdo to vlastní a zda by to městys neodkoupil. 

 (občanka)-problém s parkováním u bytových domů č. p. 137-139 a využití 
parkovací plochy před wellnessem. 

Starosta městyse sdělil, že v současné době probíhá na odstavné ploše práce na vodohospodářském 
majetku, po ukončení lze hledat využití této plochy resp. zkvalitnění plochy na jiný povrh, zároveň 
podotkl, že je připraven jednat i o jiných podnětech v dané oblasti k rozšíření parkovacích ploch pro 
rezidenty. 

 (občanka)-vznesla dotaz, co je pravdy na tom, že se bude se v našich domech zvedat 

nájemné o 200 % ?   

Starosta městyse odpověděl, že v domech č. p. 137, 138, 139 je nutné v první řadě vyřešit způsob 
vytápění a dodávku teplé vody do jednotlivých bytů a poté se až zabývat případným zvyšováním nájmů, 
dále doplnil, že městys má zpracované posudky na tzv. obvyklé nájemné v bytech městyse, též uvedl, 
že původně nastavené nájemné těmto cenám z posudků vycházejících neodpovídá, cena pod 61 Kč za 
m2 bytu je takzvané zákonem stanovené sociální bydlení, které má své náležitosti např. musí být 
nájemní smlouva  uzavírána na dobu časově omezenou s ohledem na finanční příjmy a možnosti 
bydlení nájemce.  

Opětovně byla projednána žádost velitele JSDH Frymburk  ve věci pořízení AED 
defibrilátoru. 

Antonín Labaj-podotkl, že je škoda, že nebyl kontaktován velitelem jednotky před výběrem 
defibrilátoru. Popsal použití přístroje, podpoří nákup přístroje za předpokladu, že bude umístěn na 
veřejnosti přístupném místě a připraven k použití i pro jednotku při zajišťování akcí jednotky. 

  
Hlasování o pořízení AED. 
Pro: 8 Proti:  Zdržel: 
Usn. č. 24/2020 Zastupitelstvo městyse Frymburk schvaluje pořízení defibrilátor s typovým 

označením LEFEPAK 1000 bez ukazatele EKG  pro JSDH Frymburk. 

Kontrola usnesení Datum  Splněno  Nesplněno  Pokračuje  

 

Na závěr poděkoval starosta městyse přítomným za pozornost a ukončil zasedání v 19:45 hodin. 

 

Zapsal Roman Bravenec. 

 

Funkce Datum podpisu Podpis 

Ověřovatelé 

Martin Řezáč   

Martin Nekola   

Starosta městyse 

Oto Řezáč   

 


